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Urheilutalon ja uimahallin käyttö jatkuu ennallaan.

Urheilutalon ja uimahallin kunnosta tehdään
jatkotutkimuksia 
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Toistaiseksi talon käyttö jatkuu ennallaan. Jatkosta linjataan jatkotutkimusten jälkeen. 

Urheilutalon ja uimahallin toiminta jatkuu toistaiseksi ennallaan. Torstaina kokoontunut työryhmä päätti kuitenkin teettää

kiinteistölle lisätutkimuksia.  

—Kävimme asiantuntijoiden johdolla läpi tähän saakka saadut tulokset. Ennen jatkolinjauksia tarvitaan vielä lisätietoja etenkin

sisäilman laadusta, palvelujohtaja Arja Kujala kertoo. 

Lisänäytteiden ottaminen ja niiden analysointi vie aikaa joitain viikkoja. Työryhmä kokoontuu seuraavan kerran sen jälkeen,

kun lisätutkimukset ovat valmistuneet. Aikataulu tarkentuu ensi viikolla. 

Urheilutalon ja uimahallin tilaa käsittelevä työryhmään kuuluu kaupungin laajennettu , rakentamisen ja

kiinteistöalan asiantuntijoita sekä urheilutalon työntekijöitä. Työryhmä kokoontui ensimmäisen kerran torstaina 17.10. 

sisäilmatyöryhmä

Lisätietoja: 

palvelujohtaja Arja Kujala, , p. 020 617 2227 arja.kujala@imatra.fi
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